
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/besl
utning - bilag 

Hvem 

19-
19.05 

Godkendelse af dagsorden Beslutning Alle 

Referat: Punkt vedr anvendelse af spil og film i undervisningen udsættes. Punktet om inklusionsdrøftelse 
udsættes 
 

19.05-
19.10 

Opfølgning på beslutninger fra mødet d 04.10.23  Alle 

Referat: Der er fulgt op på punkterne fra mødet d 4.10.23 
 

19.10-
19.15 

Helhedsrenovering, modernisering, etablering af 
faglokaler og genhusning 

Aktuel situation Lisbet 

Referat: Der er ikke noget nyt i forhold til helhedsrenoveringen. Der er ny projektansvarlig. Hun hedder 
Bettina Spolin. Hun kommer på besøg for at se skolen d 29.11.23. En forældrerepræsentant udtrykte 
bekymring i forhold til langsommeligheden i processen og den manglende information. Lisbet har fortsat 
en forventning om, at tidsplanen med genhusning fra august 2024 holder. Bestyrelsen vil drøfte om de vil 
skrive et brev til forvaltningen vedr helhedsrenovering. 
 

19.15-
19.20 

Ferieplan for skoleår 2024-25 
Bilag vedlagt 

Drøftelse Lisbet 

Referat: Det blev besluttet af følge kommunens ferieplan for 2024-25 
 

19.20-
19.35 

Status fra personalerepræsentanterne 
- et ønske fra forældrerepræsentanterne fordi punktet 
aldrig nås.  

Info Jeanne og Jens 

Referat: Medarbejderrepræsentant fortalte om de igangværende revisitationssamtaler. Det er gode og 
spændende samtaler. Personalet understreger at nogle gange er der svære ting som skal siges, men at 
alle gør deres yderste for at tingene altid bliver sagt med stor respekt. 

19.35-
19.40 

Begrundelser for anvendelse af spil og film i 
undervisning og fritidsaktiviteterne 

Information Ledelsen 

Referat: Pkt udsat 

19.40-
19.55 

Inklusionsdrøftelse 
Bilag vedlagt 

Drøftelse af 
skolens arbejde 
med trivsel, 

Ledelsen 

 Skolebestyrelsesmøde; Mødet blev afholdt på Artillerivej 130 
i idrætshallen. Fra kl 17-19 var det et 
fællesskolebestyrelsesmøde for område Amager med tema 
om trivsel, fra kl 19-20 vores eget bestyrelsesmøde 

Referat fra 
SB møde 

15.11.23 kl. 19-20 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 
Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 
George Frölich 
 

Suppleanter:  Anette in Sook Holmen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Jens Viby (Lærer), 
Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Tove 
Lisbet 
Anette in Sook Holmen, Nanna Sverrild, Jeanne Eriksson 



https://buf.kkintra.kk.dk/sites/buf.kkintra.kk.dk/files/
media-root/BUF%20Nyheder/Kronik%20-
%20folkeskolen%20skal%20kunne%20rumme%20folke
ts%20b%C3%B8rn.pdf 
 
 

orientering om 
det politiske 
fokus på 
inklusion, 
orientering om og 
tanker i forhold til 
et 
skolesamarbejde 
på Amager fra 
specialsamtalen 

Referat: Pkt udsat 
 

Kl 
19.55-
20 

Forældre-event; forældrerepræsentanter ønsker at 
høre til den ønskede event, dato og oplægsholder 

 Forældrerepræsent
anterne 

Referat:  Bestyrelsen er optaget af om der kan findes en oplægsholder fra fx autismeforeningen og/eller 
skole og forældre med fokus på det gode forældresamarbejde og hvordan både forældre, ansatte og 
ledelse hver har et ansvar for samarbejdet. Hvordan bidrager vi hver især bedst til et godt samarbejde. 

    

Referat:  
 

    

Referat: 
 

    

Referat:   
 

    

Referat:  
 

Punkt
et 
udgår. 
Info 
komm
er på 
skrift i 
refera
tet 

INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive 
ansvarlige 

Referat: Der er to forældrerepræsentanter, der har henvendt sig til bestyrelsesforperson Tove med et 
ønske om at blive en del af bestyrelsesarbejdet. Det er Sofie Juul Hjort og Anne Tørring. Dato’er for SB 
møder resten af dette skoleår er: D. 17.01.24, 3.04.24, 15.05.24 og 12.06.24 

 

Punkter til kommende møder: 

Møde nogen fra elevrådet og høre om deres arbejde 

Forventet regnskabsafslutning 
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